The Fifth United Nations - World Autism Awareness Day

Hong Kong Autism Seminar 2012 (English Version)
	Date
	：
	24 March 2012 (Saturday)

	Time
	：
	09:00-17:30 

	Venue
	：
	Hong Kong Institute of Education, Taipo Campus

	Target
	：
	Teacher, Parents, Social Workers, Medical & Rehabilitation Professionals

	Capacity
	：    
	600 persons

	Fee
	：
	Please refer to leaflet

	Language
	：
	Cantonese, Putonghua & English

	Website
	：
	www.ied.edu.hk/csnsie  & www.autism.hk 

	Enquiry
	：
	Ms. Kristi Wong, Tel: 2948-7763 / Fax: 2948-7993

Email: csnsie@ied.edu.hk/ 

	Deadline
	：
	29 February 2012 (Wed.)


English Lecture (24.3.2012, 14:00-17:30 at HKIEd)

[image: image1.jpg]


Applied Behavior Analysis for Children with Autism 

Speaker: James W. Partington, Ph.D., BCBA-D
Director, Behavior Analysts, Inc.
Sponsored By: Autism Recovery Network
Dr. Partington is a Doctoral level board certified behavior analyst (BCBA-D), and have been working with children with developmental disabilities for over 35 years. He has served as a member of the Behavior Analyst Certification Board, editorial review boards of the Analysis of Verbal Behavior, Education and Treatment of Children and Behavioral Interventions. Renowned as the developer of the ABLLS®-R, he has pioneered the inclusion of verbal behavior into applied behavior analysis. He also operates the Strategic Teaching and Reinforcement System (STARS) clinic.

Dr. Partington is an expert in language-based intervention with children who are experiencing language delays as a result of autism and other related developmental disorders. His wealth of experience places him as one of the best consultants and advisors in the field. Many, including children, caregivers and therapists alike, have benefitted greatly from his seminars and he continues to be highly revered, respected and sought after for his invaluable advice. He is also supervising the program of Autism Recovery Network, Hong Kong.
www.partingtonbehavioranalysts.com
ABLLS = Assessment of Basic Language and Learning Skills – Revised
The Fifth UN World Autism Awareness Day 

Hong Kong Autism Seminar 2012 

( Deadline for Registration: 29 Feb. 2012 ( 
Registration Form (English version)
	English 
	(Surname)                (Name)
	Chinese
	
	
	
	

	Org. / Sch.
	(if appropriate)

	Tel: 
	
	Fax:
	

	Address:
	

	Email: 
	


	· Register for A3 Pre-Seminar Workshop ONLY (Capacity 20 places)                  HK$800  per person
Arts Therapy (20-21 March 2012) (Please call 2948-7763 to check on the availability of place before payment)

	· Register for the H.K. Autism Seminar 2012 (24 March 2012) ONLY                  HK$300  per person
·    Group discount (for 5 participants)*                                      HK$1,250 (for 5 persons) 
·    Parents / People with Autism / Member of Autism Hong Kong                  HK$200  per person

	· Register for the H.K. Autism Seminar 2012 (24 March 2012)                       HK$300  per person
Plus  A3 Pre-Seminar Workshop Fee                                       +  HK$800  per person
Total Amount = HK$1,100  per person

	· Parents / People with Autism / Member of Autism Hong Kong

Register for the H.K. Autism Seminar 2012 (24 March 2012)                       HK$200  per person
Plus A3 Pre-Seminar Workshop                                            +  HK$800  per person
Total Amount = HK$1,000  per person


*Please provide names of other participants in a separate sheet if on group registration.
Payment Methods: – Please tick in the appropriate box □ (
	□
	Cheque：Attention to「Autism Hong Kong」，write down your name & telephone no. on the back of the cheque.

	
	Cheque No.:                  Bank: _____________________________

	
	Amount: HK$                  Date of Cheque  ___________________


	□
	Bank transfer / deposit to A/C. 012-566-1-014231-0 Account Name: 「Autism Hong Kong」，Bank of China (HK) write down your name & telephone no. on the back of the bank in slip.

	
	Amount: HK$                  Date of Transfer / Deposit: ___________________

	
	


 Receipt Attention: □ Individual   □：________________________________________

Send your registration form together with the cheque / transfer / deposit pay-in slip 

By post: to CSNSIE, D1-G/F-05, Hong Kong Institute of Education, No. 10, Lu Ping Road, Tai Po, New Territories.

By Fax:   2948-7993   or  By Email to: csnsie@ied.edu.hk 
Enquiry :  Ms. Kristi Wong (HKIEd), Tel: 2948-7763 
Please be noted that there are other morning workshops in the Seminar (24.3.2012) that will be conducted in Cantonese and Putonghua ONLY.  Interpretation services (English/Cantonese/Putonghua) & baby-sitting will NOT be provided in the Seminar / workshop.  For details please see attached Chinese registration form.
2012年第5屆聯合國【世界關顧自閉日】

香港自閉症研討會2012
	日   期
	：
	2012年3月24日(星期六)

	時   間 
	：
	09:00-17:30 

	地   點
	：
	香港教育學院 大埔校園 

	對
 象
	：
	教師、家長、社工、醫療及復康工作人員

	名   額 
	：    
	600名 

	費   用 
	：
	詳見「報名及繳費須知」

	語
 言
	：
	廣東話、普通話或英語

	網   站
	
	www.ied.edu.hk/csnsie  &  www.autism.hk 

	查   詢
	：
	黄慧儀女士  電話: 2948-7763 / 傳真: 2948-7993

電郵: csnsie@ied.edu.hk/ 

	截止報名
	：
	2012年2月29日 (星期三)


英語講座推介：(24.3.2012, 14:00-17:30) 
自閉症兒童應用行為分析密集訓練 (ABA)  
栢廷頓博士(Dr James Partington） 

Ph.D., BCBA-D

講員中文摘要介紹：栢廷頓博士是美國行為分析師公司 (Behavior Analysts, Inc.) 的教育服務董事。他是美國註冊心理學家和博士級行為分析學家 (BCBA-D)，並具超過35年的有關經驗。他是治療與自閉症及相關障礙的語言障礙的專家，並透過他的公司為應用行為分析（ABA）的治療師提供專業進修培訓。 他是「自閉症基礎語言及學習技巧評估工具」ABLLS®-R assessment tool,的聯合作者之一。他自2007年起多次來港出席亞洲區自閉症研討會，並獲「自閉症復康網絡」 (Autism Recovery Network, ARN) 邀請擔任機構訓練顧問，定期來港為ARN員工提供培訓及指導。 www.partingtonbehavioranalysts.com
ABLLS = Assessment of Basic Language and Learning Skills – Revised

本工作坊由：「自閉症復康網絡」贊助
注 意： 
· 研討會前和當日大會設有多項不同主題工作坊，詳情參見另頁或大會網站。
· 研討會當日同場設自閉症書展、《心思心意郵票圖案徵集比賽》得獎作品展覧、及自閉症人士音樂表演-音樂小子等。
· 限於資源，研討會現場不設英語/粵語及普通話繙譯，及不設托兒服務。
The Fifth U.N. World Autism Awareness Day

2012年第5屆聯合國【世界關顧自閉日】

香港自閉症研討會2012  Hong Kong Autism Seminar 2012

The below workshops will be conducted in Cantonese & Putonghua Only.

Interpretation and child care service will NOT be provided on site.

24.3.2012 研討會其他以中文進行的工作坊 (粵語及普通話)：
	B1自閉症的教育(一)學前期篇(0-6歲)

馮桂儀女士(香港教育學院)
	B2自閉症與醫學(一)自閉症與遺傳基因

蕭慧君醫生(瑪嘉烈醫院病理學部)

	B3自閉症的復康(一)傳統醫學治療的成效
郭偉明醫生(葵涌醫院精神科)
	B4自閉症人士及家長之壓力舒緩自助篇

何穎兒女士(扶康會 臨床心理學家)

	B5輔助及另類治療(一)〝健聽治療〞及 DavisSM自閉症訓練
馬小慧女士(香港教育學院)及黃麗韻女士(美國註冊 DavisSM 學障治療師及言語治療師)

	C1自閉症的教育(二)中小學篇 (6-18歲)

呂錦強校長(新會商會學校)
	C2輔助及另類治療(二)自閉症與中醫藥針灸治療

尤傳香醫師(香港浸會大學中醫學院)

	C3自閉症的復康(二)動物輔助治療

馮淑珍博士(香港教育學院)
	C4輔助及另類治療(三)阿斯伯格症與藝術治療

陳雅姿女士(英國註册藝術治療師)

	D1自閉症的教育(三)高等及專業教育篇

何福全博士(香港教育學院)
	D2自閉症與醫學(二)自閉症與食物過敏

林蕙芬醫生(香港兒科專科醫生)

	D3從自閉症人士的觀點看系列(三) 之戀愛、就業與人生 陳毅雄先生(新加坡)
	D4早期療育之廣州自閉症兒童服務

陳旭紅醫生(廣東省殘疾人康復協會)


Pre-Seminar Workshops研討會前工作坊  (20-23 March 2012)
	1. 22/3/2012(15:30~18:30)  A1研討會前工作坊 (普通話 Putonghua)
如何有效預防校園欺凌特殊學習需要學童  School Bullying for SEN Students
講員：陳毅雄  Speaker: Eric Chan

	2. 23/3/2012(10:00~12:00)  A2研討會前工作坊  (普通話 Putonghua)
家長如何有效培育自閉症兒童成長 Effective Parenthood for Children with ASD
講員：陳毅雄  Speaker: Eric Chan

	3. 20-21/3/2012藝術治療    A3研討會前工作坊  (粵語及英語Cantonese & English)

藝術治療:  想像與真實的橋樑 用藝術去尋找 ‘自閉特色的頻道’
A3 Workshop: Arts Therapy: A bridge of imagination and reality – An Introduction of Creative Art therapy/Psychotherapy - Using art to explore the link with Autism Spectrum

講員：陳雅姿 (英國註冊藝術治療師)  Speaker: Tristan Chan 


截止報名日期  Registration deadline: 29-2-2012
1

